
Forslag fra styret - kontingentøkning 
 
Styret foreslår å endre kontingenten fra 150 til 200 kroner pr. år. 
 
Den økonomiske situasjonen til Meteorologen har endra seg radikalt de seinere åra. Mens 
idrettslaget tidligere i stor grad ble drevet ved hjelp av kontingententinntekter og overskudd fra 
varmdrikk- og brusautomat, har vi de siste åra vært helt avhengige av tilskudd fra instituttet. Dette 
har vært kjærkomne og helt nødvendige midler. Det siste året har aktiviteten økt en god del, og for å 
unngå egenandeler for å delta på disse aktivitetene, foreslår vi denne økninga. Kontingenten har 
også vært på samme nivå i mange år.  


